



28th August
2024

٢٨ أغسطس
م٢٠٢٤

Subject: Disclosure of the decisions of the Oman REIT fund.

الموضوع: افصاح قرار مجلس إدارة صندوق عمان العقاري

The Board of Directors of Oman REIT Fund would like to disclose to the Financial Services Authority (FSA), Muscat Stock Exchange (MSX) and all investors the following:

يود مجلس إدارة صندوق عمان العقاري، أن يفصح لهيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط وجميع المستثمرين بما يلي:

The Fund's Board of Directors issued a circular resolution on Wednesday, August 28, 2024. The following decisions were taken:

اصدر مجلس إدارة الصندوق يوم الأربعاء الموافق ٢٨ أغسطس ٢٠٢٤م، قرارًا بالتمرير، وقضى القرار باتخاذ القرارات الآتية:

- Terminating the contract with the current external audit office, Abu Timam Grant Thornton Chartered Accountants, based on the decision of the Financial Services Authority (FSA) (Administrative Decision No. 8/2024). Issued on Sunday, August 25th, 2024.
- Approving the appointment of BDO LLC as the Fund's external auditor, at their stipulated fees and effective as the date of the resolution.

- انتهاء التعاقد مع مكتب أبو تمام ش.م.م محاسبون قانونيون بناءً على قرار هيئة الخدمات المالية (قرار إداري رقم ٨/٢٠٢٤م) والذي صدر يوم الأحد الموافق ٢٥ أغسطس ٢٠٢٤م.

- الموافقة على تعيين مكتب بي دي أو ش.م.م كمدقق حسابات خارجي للصندوق بأتعابهم المقررة وذلك اعتبارًا من تاريخ القرار.

Please accept our warmest regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



Managing Company:
FIM Partners Muscat SPC
CMA Registration No. CM1044
408, The Office, Way 4560, Building 5341/1
South Al Khuwair, Muscat, Sultanate of Oman
Email: reops@fimpartners.com

الشركة المديرة:
أف أي أم بارتنرز مسقط ش.ش.و
رقم الترخيص لدى الهيئة العامة لسوق المال CM1044
مكتب رقم: ٤٠٨، بناية المكتب، طريق ٤٥٦٠، مبنى ١/٥٣٤١
الخوير الجنوبية، مسقط، سلطنة عمان
البريد الإلكتروني: reops@fimpartners.com